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Tisztelt Professzor Úr! 

Elérhetőségét egy vámosszabadi születésű, PTE-n végzett kutató orvos, a jelenleg Innsbruck-

ban élő Dr. Kozma Noémi révén kaptam meg.  

Lehetséges, hogy a sajtóból Ön is értesült arról a szándékról, hogy községünk közigazgatási 

területén a falutól 2 kilométerre, a szlovák- magyar határtól 300 méterre lévő korábbi 

honvédségi szállót a jövőben menekülteket befogadó állomásként kívánja üzemeltetni a 

Belügyminisztérium.  

A község lakossága és önkormányzatunk a helyi sajtóból értesült a tervről. A június 14-e óta 

eltelt időben egy lakossági fórumon elhangzott tájékoztató szerint, melyet a Bevándorlási és 

Állampolgársági Hivatal regionális igazgatója tartott, hivatalos értesítést nem kaptunk. Az 

igazgatói tájékoztató sajátos szakmai megközelítésben ismertette a befogadó állomás 

működését annak személyi és tárgyi feltételeit, illetve a felmerülő kockázatokat 

minimalizálva mutatta be.  

A lakosság köréből kiválasztódott szervező munkát vállaló személyekkel önkormányzatunk 

folyamatos kapcsolatot tart. Az objektumnál és Győr belvárosában tartott demonstrációk 

(gyűlés és élőlánc) szervezésében is együttműködtünk. 

Önkormányzatunk képviselő testülete állásfoglalásban sorolta fel azokat a tényezőket, 

amelyek megkérdőjelezik a befogadó állomás itteni elhelyezését. A Magyarország 

Kormányának és egyes Szaktárcáknak megküldött dokumentumot mellékelem. 

Hasonló tartalmú állásfoglalást adott át képviselőtestületünk a Köztársasági Elnök Úrnak, a 

Belügyminiszter Úrnak, és a Nemzetgazdasági Miniszter Úrnak címezve. Önkormányzatunk 

minden érintett szakhatósághoz bejelentkezett ügyfélként.  



A nyilvános demonstrációkat és az önkormányzati levelezést követően sem kaptunk 

hivatalos tájékoztatást ügyünkben. 

Tisztelt Professzor Úr! 

Kérjük szíves szakmai véleményét, hogy az Európai Uniós szabályokat és a helyi lakosság 

érdekeit egyaránt figyelembe véve van-e jogorvoslati lehetőségünk a kialakult illetve várható 

helyzetben. 

Segítségét előre is megköszönve, tisztelettel:  

Vámosszabadi, 2013. július 3. 

Réti Csaba 

polgármester 

  

 

 

 


